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Vragen van de leden Recourt en Oosenbrug (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie en de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het afwijzen van een geboorteakte van het 
geadopteerde kind van een homostel (ingezonden 4 februari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de problematiek die homostellen ondervinden als zij een 
geboorteakte van een geadopteerd kind willen inschrijven in Nederland?1 

Vraag 2
Betreft deze problematiek alleen de geboorteaktes van kinderen uit Florida of 
geven andere staten van de VS of andere landen een geboorteakte af waar de 
biologisch moeder niet op vermeld staat? 

Vraag 3
Deelt u de mening van de adoptiefouders dat er sprake is van een «weeffout» 
in de wet? Zo nee, waar ligt dan het probleem? Zo ja, gaat u de wet 
aanpassen? 

Vraag 4
Bent u van mening dat de geboorteakte van Norah rechtsgeldig is? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, waarom leidt deze geboorteakte tot problemen op het 
moment dat de akte ingeschreven wordt bij Landelijke Taken? 

Vraag 5
Op welke momenten kan deze geboorteakte nog meer tot problemen leiden? 

Vraag 6
Hoeveel kinderen zijn, sinds de wijziging van de Wet opneming buitenlandse 
kinderen ter adoptie (Wobka), geadopteerd door een homo-echtpaar? 

Vraag 7
Wat zijn de taken van «Landelijke Taken»?

1 Metro, 3 februari 2014; http://touch.metronieuws.nl/nieuws/nederlanders-zijn-toch-niet-zo-
tolerant-voor-homo-s/SrZnaE!NPxIyUnMcFvyw/.
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